



# شركة الاستثمارات الوطنية كلا NATIONAL INVESTMENTS COMPANY

Date: 1 0 MAY 2022

التاريخ: 2022 MAY 10 ا

To: Boursa Kuwait Company Dear Sirs.

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحدة طبية و بعد،،،

#### **Subject: Disclosure of Material Information**

### الموضوع: افصاح عن معلومة جوهرية

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of material information.

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim - فهد عبدالرحمن المخيزيم Chief Executive Officer – الرئيس التنفيذي

MATIONAL INVESTMENTS COMPANY

CC: Capital Market Authority

نسخة إلى: السادة هيئة أسواق المال



## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

Date

## 1 0 MAY 2022

التاريخ

Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
National Investments Company (K.S.C.P)	شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع)

Material Information	المعلومة الجوهرية
National Investments Company ('NIC') announces that Al Oula Real Estate Investment Company ('Company') will no longer be classified as an Associate Company, as a result of selling of ownership stake held on a consolidated basis by "NIC", in the "Company".	تعلن شركة الاستثمارات الوطنية ("استثمارات") أن الشركة الأولى للاستثمار العقاري ("الشركة") لن يتم تصنيفها كشركة زميلة، نتيجة بيع حصص مملوكة على أساس مجمع من قبل "استثمارات" في "الشركة".

Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
The Company will be removed from the list of associated companies in the consolidated financial statements.	سوف يتم استبعاد الشركة من قائمة الشركات الزميلة في البيانات المالية المجمعة.

NATIONAL INVESTMENTS COMPANY